

Mrs. Appolloni for Mr. Watson on the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs.

Messrs. Friesen, Huntington, Stevens, Lambert (Edmonton West), Grafftey and Clarke (Vancouver Quadra) for Mr. Malone, Miss MacDonald (Kingston and the Islands) and Messrs. Patterson, Munro (Esquimalt—Saanich), Alexander and Johnston on the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs.

Messrs. Drury, Rodriguez, Dawson and Duclos for Messrs. McRae, Knowles (Winnipeg North Centre), Mrs. Appolloni and Mr. McIsaac on the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs.

Messrs. Langlois, Gendron, Boulanger and Huntington for Messrs. Watson, Douglas (Bruce—Grey), McIsaac and McCain on the Standing Committee on Transport and Communications.

---

*Returns and Reports Deposited with the  
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 41 (1), namely:

By Miss Bégin, a Member of the Queen's Privy Council,—Copies of Reports of the Administrator under the Anti-Inflation Act, dated June 17, 1977, pursuant to subsection 17 (3) of the Act, chapter 75, Statutes of Canada 1974-75-76 regarding the reference on (1) The Board of Commissioners of Police for the Town of Kenora, Ontario. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/134DDDDDDDD;

(2) Otis Elevator Company Limited, Hamilton, Ontario. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/134EEEEEEEE; and

(3) the Lawson Business Forms (Manitoba) Limited. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/134FFFFFFF.

---

At 2.39 o'clock a.m., the House adjourned until 2.00 o'clock p.m., pursuant to Standing Order 2 (1).

M<sup>me</sup> Appolloni en remplacement de M. Watson sur la liste des membres du Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales.

MM. Friesen, Huntington, Stevens, Lambert (Edmonton-Ouest), Grafftey et Clarke (Vancouver Quadra) en remplacement de M. Malone, M<sup>lle</sup> MacDonald (Kingston et les Îles), MM. Patterson, Munro (Esquimalt—Saanich), Alexander et Johnston sur la liste des membres du Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales.

MM. Drury, Rodriguez, Dawson et Duclos en remplacement de MM. McRae, Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), M<sup>me</sup> Appolloni et M. McIsaac sur la liste des membres du Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales.

MM. Langlois, Gendron, Boulanger et Huntington en remplacement de MM. Watson, Douglas (Bruce—Grey), McIsaac et McCain sur la liste des membres du Comité permanent des transports et des communications.

---

*États et rapports déposés auprès du Greffier  
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément aux dispositions du paragraphe (1) de l'article 41 du Règlement, savoir:

Par M<sup>lle</sup> Bégin, membre du Conseil privé de la Reine,—Copies (en français et en anglais) de rapports du Directeur en vertu de la Loi anti-inflation, en date du 17 juin 1977, conformément au paragraphe (3) de l'article 17 de cette Loi, chapitre 75, Statuts du Canada 1974-1975-1976, concernant l'affaire (1) du Bureau des commissaires de police de la ville de Kenora (Ont.). (Document parlementaire n° 302-1/134DDDDDDDD);

(2) *Otis Elevator Company Ltd.*, Hamilton (Ont.). (Document parlementaire n° 302-1/134EEEEEEEE);

(3) *Lawson Business Forms (Manitoba) Limited.* (Document parlementaire n° 302-1/134FFFFFFF).

---

A 2 h. 39 du matin, la Chambre s'ajourne à deux heures de l'après-midi, en conformité des dispositions du paragraphe (1) de l'article 2 du Règlement.